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              Obec Hrnčiarske Zalužany 

         Z Á P I S N I C A  5/2022 (1/2022-2026) 

 

 

z ustanovujúceho  zasadnutia Obecného  zastupiteľstva  v   Hrnčiarskych  Zalužanoch 

(ďalej len OZ), ktoré sa konalo  dňa  25.11.2022 o 17,00 hodine,  v zasadačke    Obecného   

úradu v Hrnčiarskych Zalužanoch 

 

Prítomní: 
Ing. Branislav Nociar – starosta obce, 

Ing.Agáta Krajlíková- administratívna pracovníčka obce, 

Martina Cabanová – ekonómka obce, 

Ing.Alena Nociarová- kontrolórka obce. 

 

Poslanci: 
Marian Chovanec, 

Marek Potocký, 

Pavel Skýpala,  

Miroslav Šatara, 

Ing. Radovan Vargic. 

 

 

Neprítomní: 

Ing.Andrea Kováčová, 

Radovan Séleš. 

 

Hostia: 

Milan Vargic-predseda miestnej volebnej komisie, 

Ján Bukovský, 

Július Slanina, 

Nina Timková, 

Branislav Nociar, 

Dominika Husárová. 

 

1./     Otvorenie zasadnutia 
 

Starosta:  

Vážené poslankyne, poslanci, hostia a občania. 

Otváram ustanovujúce zasadnutie Obecného zastupitelstva v Hrnčiarskych Zalužanoch, ktoré  

sa  koná    v  zákonom  (o  obecnom zriadení) stanovenej lehote,  po  vykonaných  voľbách do  

orgánov   samosprávy obcí   (do 30 dní od volieb). V prvej  časti  dnešného zasadnutia bude 

podaná informácia  o  výsledkoch volieb do orgánov samosprávy obce, odovzdanie osvedčení 

o zvolení starostovi obce a  poslancom novozvoleného obecného zastupiteľstva, ďalej zloženie 

sľubu starostu obce poslancov obecného zastupiteľstva, ktorý je predpokladom pre  ujatie sa 

výkonu  funkcií. 
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2. /  Určenie zapisovateľa 
 

    Za zapisovateľku zápisnice z dnešného ustanovujúceho OZ určujem pracovníčku OcÚ p. 

Ing. Agátu Krajlíkovú. 

 

3./ Správa o výsledkoch volieb do orgánov samosprávy v obci Hrnčiarske Zalužany a 

odovzdanie  osvedčení o zvolení starostovi obce a poslancom  obecného zastupiteľstva  

 

Starosta:    

  Žiadam predsedu miestnej volebnej komisie p. Milana Vargica, aby ustanovujúce OZ 

oboznámil s výsledkami volieb a následne, aby zvolenému starostovi a poslancom OZ odovzdal 

osvedčenia o zvolení.   

 

Predseda komisie Milan Vargic podal správu o výsledkoch volieb do orgánov samosprávy 

v obci Hrnčiarske Zalužany, ktoré sa konali dňa 29.10.2022: 

 

Za starostu obce bol zvolený: 

Ing.Branislav Nociar s počtom hlasov 337 hlasov. 

 

 

Za poslancov OZ obce Hrnčiarske Zalužany boli zvolení: 

Marian Chovanec - 297 hlasov; 

Ing.Andrea Kováčová - 271 hlasov; 

Miroslav Šatara - 250 hlasov; 

Ing.Radovan Vargic – 245 hlasov; 

Marek Potocký – 171 hlasov; 

Pavel Skýpala – 160 hlasov; 

Radovan Séleš – 157 hlasov. 

 

Predseda komisie následne odovzdal osvedčenie o zvolení novozvolenému starosti 

Ing.Branislavovi Nociarovi. 

 

Potom predseda komisie potom odovzdal osvedčenia o zvolení novozvoleným poslancom 

obecného zastupiteľstva. 

 

Starosta- ďakujem predsedovi miestnej volebnej komisie, za podanú správu a odovzdanie 

osvedčení o zvolení. 

 

 „OZ berie na vedomie výsledky volieb do orgánov samosprávy obce Hrnčiarske Zalužany.“ 

  

4./ Zloženie sľubu starostu obce, prevzatie insignií 

 
Starosta: 

Ďalším bodom  I.časti programu bude zloženie sľubu  starostu, ktoré  bude   vykonané tak, že 

prečítam sľub a podpíšem zápisnicu o zložení  sľubu. Tým sa ujmem  výkonu funkcie starostu 

obce na nasledujúce volebné obdobie. 

Poprosím prítomných, aby pri slávnostnom akte zloženia sľubu povstali: 
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„Sľubujem na svoju česť a svedomie, že budem riadne plniť svoje povinnosti, ochraňovať 

záujmy obce a Slovenskej republiky. Ústavu Slovenskej republiky, ústavné zákony, zákony a 

ostatné všeobecne záväzné právne predpisy budem pri výkone svojej funkcie starostu 

uplatňovať podľa svojho najlepšieho vedomia a svedomia“. 

Následne novozvolený starosta Ing.Branislav Nociar podpísal sľub starostu obce H.Zalužany. 

Následne starosta obce prevzal insignie. 

 

„OZ  k o n š t a t u j e, že  novozvolený starosta obce Hrnčiarske Zalužany  Ing. Branislav 

Nociar, zložil zákonom predpísaný sľub starostu obce“. 

 

5./ Zloženie sľubu poslancov Obecného zastupitelstva v Hrnčiarskych Zalužanoch 

 

Starosta: 

Prejdeme k zloženiu sľubu  poslancov obce, ktorý  bude vykonaný tak, že  ja  prečítam znenie  

sľubu poslanca  a zvolení poslanci pristúpia k podpisu zápisnice o zložení  sľubu. Tým sa 

poslanci  ujímajú  výkonu funkcie poslancov OZ  na  nasledujúce volebné obdobie. 

Odmietnutie sľubu, zloženie sľubu s výhradou alebo vzdanie sa mandátu znamená zánik 

mandátu poslanca. 

Neprítomní zvolení poslanci  Ing. Andrea Kováčová a Radovan Séleš zložia sľub na prvom 

zasadnutí, ktorého sa zúčastnia. 

Poprosím prítomných, aby pri slávnostnom akte zloženia sľubu povstali: 

„ Sľubujem na svoju česť a svedomie, že budem riadne plniť svoje povinnosti, ochraňovať 

záujmy obce, dodržiavať Ústavu Slovenskej republiky, ústavné zákony, zákony a ostatné 

všeobecne záväzné právne predpisy, a pri výkone svojej funkcie poslanca obecného 

zastupiteľstva ich budem uplatňovať podľa svojho najlepšieho vedomia a svedomia.“ 

Následne novozvolení poslanci podpísali sľub poslanca. 

„OZ   k o n š t a t u j e, že zvolení poslanci Obecného zastupiteľstva v Hrnčiarskych 

Zalužanoch: 

1. Marian Chovanec; 

2. Marek Potocký; 

3. Pavel Skýpala; 

4. Miroslav Šatara; 

5. Ing. Radovan Vargic, 

zložili zákonom predpísaný sľub poslanca obecného zastupiteľstva.“ 

 

6./ Vystúpenie novozvoleného starostu 

 

„Najprv pár slovami k voľbám: 

V prvom rade sa chcem občanom poďakovať za vysokú volebnú účasť, ktorá opäť presiahla 

60 % -nú hranicu, ktorá je o dosť vyššia ako celoslovenská.  Tým naši občania opäť dokázali, 

že im záleží na tom kto  a ako  spravuje  veci verejné v našej obci. 
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Poďakovať chcem aj všetkým kandidátom, či už na starostu, alebo na poslancov, že prejavili 

ochotu podieľať sa na spravovaní vecí verejných a ísť do volebného súboja. 

Ku korektnosti volebnej kampane  mám určité výhrady, nepresiahli však únosnú hranicu a tak 

sa nimi nebudem zaoberať. 

Vo všeobecnosti však konštatujem, že väčšina kandidátov si ani nevie celkom predstaviť čo 

všetko obnáša funkcia starostu. Ja som sa po prvýkrát ujal funkcie po tom ako som bol 8 rokov 

poslancom, mám ekonomické vzdelanie, mal som  skúsenosti  s financiami, právom, 

eurofondami – a aj tak ma mnohé veci prekvapili. Niet divu, keď obce a mestá majú viac ako 

4.400 kompetencií. Keď to bolo v tom čase zložité, tak teraz je to ešte zložitejšie. 

Každý kandidát na starostu by si podľa môjho názoru  mal dobre rozmyslieť, či je schopný 

takúto funkciu vykonávať, lebo by mohol po prípadnom zvolení, spôsobiť veľké škody a 

problémy ako  obci, tak aj  sebe. Ale to už je osobnom zvážení každého, ja len vyjadrujem  svoj 

pohľad na túto problematiku. 

Vďaka patrí aj volebnej komisii, ktorá zabezpečila bezproblémový priebeh volieb, ako aj 

korektné spočítanie hlasov, o čom svedčí aj fakt, že všetci členovia volebnej komisie podpísali 

zápisnicu o výsledkoch volieb bez výhrad. 

-Vám zvolení poslanci gratulujem a vyslovujem presvedčenie, že spoločnými silami urobíme 

maximum pre rozvoj našej  obce. Nech už ste vo voľbách podporovali ktoréhokoľvek kandidáta 

na starostu, alebo ste kandidovali s podporou akejkoľvek strany, teraz by sme  mali všetci spojiť 

sily a pracovať pre našu obec. 

-Osobitne chcem medzi nami privítať 3 novozvolených poslancov: Mariana Chovanca, Pavla 

Skýpalu, ako aj Radovana Séleša, v jeho prípade   však môžem hovoriť ako  o staronovom 

poslancovi, ktorý si po  4 ročnej prestávke znovu sadol na poslaneckú stoličku. 

-Som potešený z toho, že na zvyšné 4 poslanecké stoličky zasadnú poslanci, ktorí nimi boli aj 

v minulom volebnom období – teda Ing. Andrea Kováčová, Miroslav Šatara, Ing. Radovan 

Vargic a  Marek Potocký. 

Fakt, že z  5 znovukandidujúcich poslancov uspeli štyria,  svedčí o tom, že občania ocenili to 

čo sme spoločne za minulé 4 roky urobili. 

- Bývalým poslancom, ktorí sa neuchádzali o poslanecký mandát, teda p. Mgr. Jane Fiľovej a 

Vladimírovi Ďalogovi, ďakujem za ich prácu v prospech obce za uplynulé 4 roky.  Podobne  aj 

poslancovi, ktorý v týchto voľbách neuspel p. Ondrejovi Melichovi. 

- Verím, že pozitívne nadviažeme na prácu minulého OZ, keď  sme prevažne o problémoch 

rokovali vecne a hľadali najlepšie riešenia pre našu obec. Výnimkou boli zasadnutia konané v 

poslednom volebnom roku, keď sa konštruktivita začala vytrácať a niekedy sa uprednostňovali 

osobné predvolebné záujmy pred obecnými. Verím však, že toto sa nebude opakovať, lebo aj 

volebné výsledky ukázali čo si naši občania myslia o takýchto praktikách. 

- Ďalej vás chcem poprosiť, aby ste si interpelácie nenechávali výhradne na zasadnutia OZ, ale 

ma priebežne informovali o problémoch, ktoré tak vieme riešiť oveľa pružnejšie. 

- Za seba môžem povedať, že naďalej  budem  transparentný, objektívne vás budem informovať 

o problémoch, budem hľadať, navrhovať a zdôvodňovať riešenia. 

- Aj keď zverejňujeme informácie nad rámec požiadaviek stanovených zákonmi, mnohé 

informácie sa dostanú k občanom len ústnou formou a preto verím, že budete korektne a poctivo 

informovať občanov o prerokovávaných záležitostiach, rozhodnutiach a dôvodoch týchto 

rozhodnutí. 
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Úlohy a ciele: 

Tie samozrejme vychádzajú z môjho velebného programu. 

Pokiaľ nám to financie dovolia chcem pokračovať v osvedčených   veciach z minulých 

volebných období, teda: 

- pokračovať v podpore činnosti kultúrnych, športových a občianskych spolkov a združení 

(Hrnčiarka, dôchodcovia, červený kríž,  šachisti, futbalisti). 

- starostlivosť o životné prostredie a čistotu v obci – keď v oblasti  separovania odpadu sa naše 

výsledky zlepšujú hlavne vďaka kompostárni a verím, že túto oblasť ešte vylepšíme po 

dobudovaní zberného dvora. Samozrejme, chcem pokračovať v odkanilizovávaní obce. 

- pokračovanie v TSP a zamestnávaní nezamestnaných občanov cez zvýhodnené programy. 

- mám záujem o udržanie OPOS-u, pretože okrem toho, že musíme dodržať záväzok u dotačnej 

zmluvy týkajúci sa fungovania tohto podniku, si myslím, že takýto podnik má svoje 

opodstatnenie a pre obec, ale aj pre občanov  je v mnohom osožný. 

 

Ďalšie plány: 

Máme tu rozpracované veci, kde sme už podali žiadosti o dotácie na: na čiastočnú 

rekonštrukciu kultúrneho domu, rekonštrukciu ČOV, rekonštrukciu kotolne ZŠ, opravu strechy 

na budove ZŠ, vybudovanie parkoviska pri MŠ a vybudovanie novej autobusovej zastávky v 

centre. 

 + máme schválenú dotáciu na vybudovanie areálu zberného dvora. 

Aj keď vychádzajú  viaceré zaujímavé výzvy, v tejto chvíli sa do nich nezapájame, lebo 

vypracovanie projektových dokumentácií a spoluúčasti sú pri budúcoročnom rozpočte pre nás 

finančne nezvládnuteľné. 

Ale tomu sa budeme venovať na budúcom zasadnutí OZ. 

 

Plánované: 

 -   pokračovanie v príprave nových stavebných pozemkov – IBV Rakatník - z vlastných 

potrebujeme k UR a stavebnému povoleniu dať vypracovať rozptylovú štúdiu a dodatok k 

územnému plánu; siete – kanalizácia a voda budeme žiadať o dotácie. Prípadne sa môžeme 

zamyslieť nad nejakým úverom, ktorý by bol splatený z predaja stavebných pozemkov, alebo 

nad developerskou zmluvou, kde by developer výmenou za odstúpenie časti stavebných 

pozemkov vybudoval siete, prípadne komunikácie. ale to budeme riešiť až keď budeme mať 

platné stavebné povolenie. 

 -   pokračovanie vo výkupe pozemkov pod cestou na ul. Nad Mlyn  - tam je cca 165 vlastníkov 

a výkup už  vyše roka riešime s advokátkou p.Matulovou – platíme to z vlastných peňazí a 

verím, že celý proces dokončíme v r.2023. Pripomeniem, že bez vlastníctva tejto cesty v tejto 

oblasti nemôžeme robiť žiadne investície (kanalizácia, cesta, chodníky....); 

 -   pokračovanie v opravách miestnych komunikácií - tam by sme veľa z vlastných zdrojov 

neurobili a preto budeme čakať na vhodnú výzvu. Ak budeme mať nejaké voľné zdroje dáme 

si vypracovať PD. Prednostne budeme riešiť ulice, kde už bola urobená kanalizácia – z tých 

potrebujeme vlastne len dokončiť cestu na ul. Záhradnej (od Ďaloga) a cestu na ul.Hrnčiarskej. 
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- budovanie nových  chodníkov a oprava starých - obdobne ako pri predchádzajúcom bode 

popracujeme na PD a budeme čakať na vhodné výzvy. Je nám potrebné urobiť nové chodníky 

na ul. Záhradnej, Družstevnej a ul. Rad. Opravy starých by sa zišli na Hlavnej ulici. 

 

- dokončenie rekonštrukcie hasičskej zbrojnice - je v centre obce a špatí. Potrebujeme 

realizovať zateplenie a natiahnuť fasádnu omietku. Budeme čakať na výzvu, ktorá však za tejto 

vlády určite nebude, alebo sa pokúsime zrejme až  v r.2024 nájsť vlastné zdroje. 

 

- vybudovanie parkoviska pri dome smútku – dlažbu máme kúpenú a ak to bude možné tak by 

sme to mohli zrealizovať v ďalšom roku. 

 

- rozširovanie kanalizačnej siete – máme podanú žiadosť na rekonštrukciu ČOV, kde 

potrebujeme spustiť ďalšiu  linku, lebo kapacitne sme už na hrane a nemôžeme pripájať ďalších 

obyvateľov. Tam výsledok ešte nepoznáme. Ak nám ju schvália, na ďalší rok by  sme požiadali 

o rozšírenie kanalizácia na ul. Cintorínskej.   

 

- oprava, doplnenie vybavenia a zmena systému prevádzky posilňovne  - tam musíme vymyslieť 

nejaký iný systém, lebo niektorí občania sa sťažujú, že sa nevedia dostať ku kĺúču.  (patronát 

R.Vargic ) + v ďalších rokoch by bolo vhodné zainvestovať do jej vybavenia. 

 

- zriadenie novej miestnosti na stolný tenis -  miestnosť je už pripravená opravená vrátane 

osvetlenia. Je potrebné opraviť stôl, prípadne zakúpiť nový. 

 

Ako som povedal: toto sú veci, ktoré vyplývajú z môjho volebného programu a bol by som 

rád, keby sme z nich urobili čo najviac. 

Samozrejme nie je to nejaká dogma, budeme ich riešiť len ak nám to dovolí finančná situácia. 

Podľa okolností môžeme tieto zámery, aj  na vaše podnety, operatívne meniť a dopĺňať, aby 

rozvoj tejto obce bol naším spoločným dielom. 

Samozrejme, rôzne okolnosti a krízy môžu spôsobiť, že sa všetky nepodarí uskutočniť, ale za 

mňa môžem povedať, že urobím čo sa bude dať. Rešpektujúc finančné zdravie obce tak, aby 

sme sa aj rozvíjali, ale nezaťažili obec neprimerane úvermi (ktoré budú asi potrebné) a občanov 

neprimerane vysokými daňami.   

 

Na ďalší veľmi  kritický rok  bude prvoradá úloha  ho finančne prežiť, ale o tom viac až na 

budúcom OZ. 

  

Záver - ďakujem občanom za dôveru, ktorú som dostal vo voľbách, ako  aj za rozvážnu a podľa   

mňa aj rozumnú voľbu poslancov OZ. 

Verím, že spolu s vami túto dôveru potvrdíme a významne pomôžeme dalšiemu rozvoju  obce 

aj v tomto volebnom cykle“. 

„OZ berie na vedomie vystúpenie novozvoleného starostu obce.“ 
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II. Časť 

7./  Zistenie spôsobilosti OZ rokovať a uznášať sa. 

      

Starosta:       

Obecné zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať  a uznášať sa vtedy, keď je  prítomná nadpolovičná 

väčšina všetkých poslancov. 

     Z celkového počtu zvolených  poslancov 7 je prítomných 5, čo je samozrejme  

nadpolovičná väčšina a teda  ustanovujúce  obecné zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a 

uznášať sa. Neprítomní sú Ing.Andrea Kováčová a Radovan Séleš, ktorí sa ospravedlnili. 

 

 

8./ Určenie overovateľov zápisnice 

 

Za overovateľov  zápisnice z dnešného ustanovujúceho OZ určujem poslancov:   

Miroslava Šataru a  Mareka Potockého. 

 

9./    Schválenie programu  zasadnutia OZ 

 
Starosta: 

V predchádzajúcej  už  uskutočnenej  časti  programu  sme  sa zložením sľubu  ujali svojích 

funkcií. Pre  naplnenie  formálneho  hľadiska  konania ustanovujúceho OZ je potrebné pristúpiť  

k schváleniu  programu  celého  zastupitelstva, t. j. už aj uskutočnených bodov: 

 

I.Časť 

1./   Otvorenie zasadnutia. 

2./   Určenie zapisovateľa. 

3./  Správa o výsledkoch volieb do orgánov   samosprávy v obci   Hrnčiarske   Zalužany a 

odovzdanie osvedčení o zvolení starostovi obce a poslancom obecného zastupiteľstva. 

4./  Zloženie sľubu starostu obce, prevzatie insignií. 

5./  Zloženie sľubu poslancov Obecného zastupitelstva v Hrnčiarskych Zalužanoch (ďalej len 

OZ). 

6./  Vystúpenie novozvoleného starostu. 

 

 

II. Časť 

7./  Zistenie spôsobilosti OZ rokovať a uznášať sa. 

8./  Určenie overovateľov zápisnice. 

9./  Schválenie programu ustanovujúceho zasadnutia OZ. 

10./ Poverenie poslanca OZ, ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť zasadnutia OZ v prípadoch 

podľa § 12 ods. 1 a ods. 2 zákona č. 369/1990 Zb. obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov. 

11./ Návrh na zriadenie komisií. 

12./ Určenie platu starostu obce. 

13./ Určenie zástupcu starostu. 
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14./ Návrh na náhradu platu za nevyčerpanú dovolenku starostu obce. 

15./ Diskusia a organizačné veci, rôzne. 

16./ Záver. 

 

Keďže nikto z prítomných poslancov nemal pripomienky, otázky a návrhy na doplnenie  

programu, starosta dal hlasovať za predložený návrh programu. 

 

Hlasovanie:  

Poslanec/hlasovanie Za:    Proti: Zdržal sa:     Neprítomný: 

Marian Chovanec /    

Ing.Andrea Kováčová    / 

Marek Potocký /    

Radovan Séleš    / 

Pavel Skýpala /    

Miroslav Šatara /    

Ing. Radovan Vargic /    

Spolu: 5   2 

 
 „ OZ schvaľuje program ustanovujúceho zasadnutia OZ.“ 

 
Konštatujem, že program ustanovujúceho OZ bol schválený a budeme teda postupovať podľa 

neho. 

 

10./ Poverenie poslanca OZ, ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť 

zasadnutia OZ v prípadoch podľa § 12 ods. 1 a ods. 2 zákona č. 369/1990 

Zb. obecnom zriadení vznení neskorších predpisov. 

 

 

Starosta: 

V praxi OZ sa môžu vyskytnúť prípady, keď starosta odmietne, nemôže, alebo stráca právo na 

vedenie zasadnutia OZ. Vtedy preberá vedenie jeho zástupca. Ak ten nemôže, tak poslanec, 

ktorý je poverený na zvolávanie a vedenie zasadnutí OZ: 

-    § 12 ods. 2 – ak starosta obce nezvolá zasadnutie obecného zastupiteľstva najmenej raz 

za tri mesiace, zvolá ho poslanec poverený obecným zastupiteľstvom, 

-     § 12 ods. 3 – ak starosta obce nezvolá ustanovujúce zasadnutie obecného zastupiteľstva, 

vedie ho iný poslanec poverený obecným zastupiteľstvom (na 30. pracovný deň po 

konaní volieb), 

– § 12 ods. 6 – ak starosta obce stratí právo viesť zasadnutie, vedie ho poslanec poverený 

obecným zastupiteľstvom (ak poslanec požiada o udelenie slova starosta mu ho neudelí, 

stráca právo viesť zasadnutie OZ). 
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V praxi sa nám to zatiaľ nestalo, ale  ak by nebodaj k takejto situácii prišlo je dobré mať 

schválené takéto uznesenie. 

Rešpektujúc skúsenosti a ľudské vlastnosti navrhujem, aby sa takto povereným poslancom stala 

Ing. Andrea Kováčová. 

Ktorá tu dnes sice  nie je, ale už som to s ňou prediskutoval a je ochotná prijať takéto poverenie, 

ak ho schválite. 

Poslanci s návrhom súhlasili. 

 

Hlasovanie:  

Poslanec/hlasovanie Za:    Proti: Zdržal sa:     Neprítomný: 

Marian Chovanec /    

Ing.Andrea Kováčová    / 

Marek Potocký /    

Radovan Séleš    / 

Pavel Skýpala /    

Miroslav Šatara /    

Ing. Radovan Vargic /    

Spolu: 5   2 

 

 „OZ  p o v e r u j e  poslankyňu  OZ Ing. Andreu Kováčovú  zvolávaním a vedením zasadnutí 

Obecného zastupiteľstva v Hrnčiarskych Zalužanoch v prípadoch podľa § 12 ods. 2 prvá 

veta, ods. 3 tretia veta, ods. 5 tretia veta a ods. 6 tretia veta zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov.“ 

   

 11./ Návrh na zriadenie komisií a voľba ich predsedov 

 

Starosta: 

Komisie sú, okrem jednej povinnej, fakultatívnym orgánom a teda OZ ich môže aj nemusí 

zriadiť. Keď áno, tak môžu byť: 

 - stále – tie pôsobia počas celého volebného obdobia; 

 - dočasné – tie môžu byť vytvorené na vyriešenie jednej konkrétnej úlohy. 

 Komisie majú úlohu: 

 - poradnú – napr. vypracovávajú stanoviská k návrhom materiálov na rozhodovanie OZ; 

vypracovávajú koncepcie rozvoja danej oblasti a podobne. 
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 - iniciatívnu -  vypracovávajú návrhy a podnety na riešenie záležitostí; návrhy VZN, oragnizujú 

rôzne akcie v danej oblasti a pod. 

- kontrolnú – napr. kontrolujú dodržiavanie VZN, napomáhajú pri riešení ich porušení a 

podobne.    

Komisie sú zložené z poslancov a z ďalších osôb zvolených obecným zastupiteľstvom. 

 

Mojím zámerom je v tomto volebnom období zmeniť koncepciu fungovania komisií.  

 

Vychádzam z: 

-  podnetov od občanov, keď poslanci sú pre nich v niektorých prípadoch anonymní a okrem 

zasadnutí OZ sa nepodieľajú aktívne na riešení obecných záležitostí. 

 -    potrieb OcÚ, kde pri existujúcich zdrojoch a počte zamestnancov fungujeme na hrane našich 

možností. 

Inými slovami: ak chceme niektoré oblasti v obci zmeniť, zlepšiť, tak už to v mnohých 

prípadoch nepôjde len tak, že v rámci interpelácii to vytkneme starostovi a on nech to rieši, ale 

vytvoríme alebo zapojíme existujúcu komisiu, ktorá reálne pomôže pri riešení problémov danej 

oblasti. 

Teda dnes by sme schválili len povinnú komisiu pre ochranu verejného záujmu a do budúceho 

OZ  vás poprosím, aby ste si premysleli, v ktorej oblasti viete a ste ochotní pomôcť. 

V praxi obce by mohli byť užitočné napr. nasledovné komisie: 

 -  stavebná komisia (nápomocná napr. teraz pri pozemkových úpravách, pri aktualizácii 

územného plánu.... ); 

- kultúrna komisia (nápomocná tvorbe koncepcie kultúrnych podujatí v danom roku, tvorbe 

programu, ako aj pri ich organizovaní); 

- komisia pre verejný poriadok a riešenie podnetov  (napr. pri požiadavkách OČTK na 

vypracovanie správ o povesti dotknutých občanov sa vždy dotazujú či konanie osoby bolo 

prerokovávané touto komisiou; pri porušovaní VZN/napr o odpadoch/ občanmi – ich 

upozorňovanie, zabezpečovanie odstránenia porušení a podobne. Túto komisiu by mal podľa 

mňa viesť poslanec, ktorý má aspoň základný prehľad v zákonoch a trúfa si  napomáhať pri 

riešení „nepríjemných“  záležitostí. 

 -  komisia pre životné prostredie – organizovanie brigád /Deň Zeme/, výsadba zelene; 

napomáhanie pri riešení porušení zákonov a VZN  v oblasti nakladania s odpadmi  a podobne. 

Tento výpočet nie je konečný. Ak niekto má blízko napr. k mládeži a športu a vie čo by sa v 

danej oblasti mohlo zlepšiť aj je ochotný v nej pomôcť, tak môžeme zriadiť aj takúto komisiu. 

Ďalším príkladom môže byť napr. školská komisia atď. 

 Ak sa v niektorej z oblastí nájdete budem rád a na nasledujúcom OZ by sme schválili  vznik 

stálych komisií, zvolili ich predsedov z radov poslancov a na ďalšom OZ na základe návrhov 

predsedov komisií by boli zvolení ďalší členovia týchto komisií. Predsedom komisie musí  byť 

poslanec, ktorý  do príslušnej komisie  navrhuje ďalších členov, ktorí nemusia, ale môžu byť 

poslancami.  

Ak nie, tak formálne tieto komisie nemusíme zriaďovať 
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Pripomeniem, že zasadanie komisií je podľa nášho naších zásad odmeňovania poslancov   

honorované, aj keď len symbolicky (predseda 10,-€, člen 8,-€ brutto). Nič nám však nebráni v 

budúcnosti novelizovať tento  predpis a zvýšiť honorár, ak to pomôže veci. 

Ja mám aj nejaké tipy na predsedov komisií, ale nechcem vás do ničoho znásilňovať, aby to 

nedopadlo ako napríklad v minulom volebnom období s kultúrnou komisiou. 

Ak by to bolo na mne (čo nechcem), tak  by som napr. za predsedníčku stavebnej komisie 

navrhol Ing.A.Kováčovú, ktorá má stavebné vzdelanie a je aj tak nápomocná pri riešení 

problémov v tejto oblasti. 

Za predsedu komisie pre ŽP Mira Šataru, ktorý bol už v minulosti aktívny v tejto oblasti, keď 

zabezpečil výsadbu 1000 stromčekov v katastri. Napomáhal pri organizovaní dňa Zeme a pod. 

Ako šéfa komisie pre verejný poriadok  si viem predstaviť P.Skýpalu, ktorý  má podľa mňa 

právne vedomie a v dobrom, vie vzbudiť prirodzený rešpekt. 

Do kultúrnej komisie tu máme hneď 2 poslancov, ktorí majú blízko ku kultúre a to Mareka 

Potockého a Rada Séleša. 

K športu majú blízko napr. Ing.R.Vargic, ale aj Marian Chovanec.  

Ak teda súhlasíte, poprosím vás do budúceho OZ si premyslite oblasti v ktorých by ste chceli 

pomôcť a podľa záujmu by sme schválili jednotlivé komisie a ich predsedov. 

---------------- 

Teraz sa poďme zaoberať tou obligatórnou komisiou (podľa  Čl. 7  Zákona č. 357/2004 Zb. O  

ochrane  verejného  záujmu  pri výkone funkcii verejných funkcionárov) pre ochraniu verejného 

záujmu: 

V prípade, že verejný funkcionár poruší povinnosti  podľa  tohoto zákona, má OZ právo vyvodiť 

sankcie počnúc pokutou a končiac  stratou mandátu  verejného funkcionára. (Oznamovanie 

majetkových pomerov, účasť na riadení PO). 

Členom tejto komisie môže byť iba poslanec obecného zastupiteľstva a musí mať minimálne 3  

členov. 

Rešpektujúc zloženie OZ, v ktorom sa nachádzajú 2 zástupcovia za stranu SMER – by mal byť 

jeden z členov tejto komisie z tejto strany (Chovanec, Skýpala). Máme jedného nezávisleho 

poslanca  - Ing. Radovana Vargica.  A z ďalších strán máme po jednom zástupcovi. 

Poprosím o návrhy členov tejto komisie: 

Za SMER: Marian Chovanec 

Za ostatné strany: Miroslav Šatara 

Za nezávislých: Ing. Radovan Vargic. 

 

Poslanci s návrhom súhlasili. 

 

Hlasovanie:  

Poslanec/hlasovanie Za:    Proti: Zdržal sa:     Neprítomný: 

Marian Chovanec /    

Ing.Andrea Kováčová    / 
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Marek Potocký /    

Radovan Séleš    / 

Pavel Skýpala /    

Miroslav Šatara /    

Ing. Radovan Vargic /    

Spolu: 5   2 

 
 „OZ  z r i a ď u j e trojčlennú komisiu podľa Čl. 7  Zákona č. 357/2004 Zb. O  ochrane  

verejného  záujmu  pri výkone funkcií verejných funkcionárov, v zložení: 

1.Marian Chovanec  

2.Marek Potocký 

3.Ing.Radovan Vargic.“ 

 

12./ Určenie platu starostu obce 

 
Starosta: 

Keďže pri tomto bode som v určitom  konflikte záujmov,  preto  poprosím o  vedenie tohto 

bodu rokovania našu kontrolórku, ktorej odovzdávam slovo. 

Ing.A.Nociarová: 

Dôvodová správa: 

V zmysle § 11 ods. 4 písm. i) zákon č. 369/1990 Zb. O obecnom zriadení v z. n. p. obecnému 

zastupiteľstvu je okrem iného vyhradené schvaľovať  plat  starostu podľa osobitného zákona, 

ktorým je zákon č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a 

primátorov miest vznení neskorších predpisov. 

Podľa § 3 odsek 1 zákona číslo 253/1994 Z. z. patrí starostovi obce plat, ktorý je súčinom 

priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve vyčíslenej na základe 

údajov Štatistického úradu SR za predchádzajúci kalendárny rok  a príslušného násobku podľa 

§ 4 ods.1, podľa počtu obyvateľov obce (v našom prípade pri  830 obyvateľoch /kategória od 

501-1000 obyvateľov/ je to 1,83 násobok). To je tzv. minimálny plat  

Takýto plat  patrí starostovi odo dňa zloženia predpísaného sľubu. 

-------------- 

Plat starostu nemôže byť nižší, ako je ustanovené v § 3 ods. 1. Obecné zastupiteľstvo môže 

tento plat rozhodnutím zvýšiť až o 60 %. 

 

Ak obecné zastupiteľstvo nerozhodne o plate starostu podľa tohto zákona, patrí starostovi plat 

podľa § 3 ods. 1. 

 

https://www.slov-lex.sk/pravne-predpisy/SK/ZZ/1994/253/20181201#paragraf-3.odsek-1
https://www.slov-lex.sk/pravne-predpisy/SK/ZZ/1994/253/20181201#paragraf-3.odsek-1
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Náš starosta mal doteraz   plat  zvýšený  o 50 %, pričom bezplatne vykonáva aj funkciu konateľa 

obecnej  s.r.o.  

Ing.A.Nociarová- poprosím vás o vaše návrhy. 

 

M.Šatara- pred štyrmi rokmi sme plat starostu schvaľovali z iného základu. Ja navrhujem 

navýšenie o 20%. 

 

M.Cabanová- starosta nemá nárok na žiadne odmeny ani zvýšenia platov ako ostatní 

zamestnanci vo verejnej správe. V OPOS-e robil bezplatne pol roka práce, ktoré sa týkali 

zákaziek, všetky prepočty- lebo tam bol spor medzi vedúcimi zamestnancami. Potom keď dal 

výpoveď koordinátor prác I.Markotán- rozdeľoval robotu chlapom, kontroloval ich prácu to 

všetko za jeden plat. Robí veľa vecí čo sa týka právnickej činnosti. 

 

Ing.A.Nociarová- kedykoľvek môžete starostovi túto variabilnú zložku - percentuálne 

navýšenie platu zmeniť- znovu schváliť. 

 

M.Potocký- ja som za to, aby sme mu schválili navýšenie ako mal doteraz 50%, ak sa 

dohodneme. Ak nie tak som za navýšenie minimálne o 30%. 

 

M.Chovanec- som tu prvý krát, vidím ako sa činí pri činnostiach v obci. Ja som za navýšenie 

40%. 

 

Ing.R.Vargic- ja navrhujem 30%. 

 

P.Skýpala- ja som za 35% navýšenie platu. 

 

Návrh uznesenia: 

,,OZ v súlade s § 11 ods. 4 písm. i) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov, určuje plat starostovi obce Hrnčiarske Zalužany, Ing. Branislavovi 

Nociarovi, v zmysle § 4 ods. 1 zákona  č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení  a platových 

pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov, a to: súčin 

priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve vyčíslenej na základe 

údajov Štatistického úradu Slovenskej republiky za r. 2021 a násobku (podľa § 4 ods. 1) 1,83 

s účinnosťou odo dňa zloženia sľubu. 

OZ schvaľuje  v súlade s §4 ods.2 uvedeného zákona  zvýšenie   platu starostu obce 

Hrnčiarske Zalužany o 30% mesačne, s účinnosťou odo dňa zloženia sľubu“. 

 

Hlasovanie: 

Poslanec/hlasovanie Za:    Proti: Zdržal sa:     Neprítomný: 

Marian Chovanec /    

Ing.Andrea Kováčová    / 

Marek Potocký /    

http://www.zakonypreludi.sk/zz/1994-253#f5388454
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Radovan Séleš    / 

Pavel Skýpala /    

Miroslav Šatara   /  

Ing. Radovan Vargic /    

Spolu: 4  1 2 

 
,,OZ v súlade s § 11 ods. 4 písm. i) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov, určuje plat starostovi obce Hrnčiarske Zalužany, Ing. Branislavovi 

Nociarovi, v zmysle § 4 ods. 1 zákona  č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení  a platových 

pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov, a to: súčin 

priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve vyčíslenej na základe 

údajov Štatistického úradu Slovenskej republiky za r. 2021 a násobku (podľa § 4 ods. 1) 1,83 

s účinnosťou odo dňa zloženia sľubu. 

OZ schvaľuje  v súlade s §4 ods.2 uvedeného zákona  zvýšenie   platu starostu obce 

Hrnčiarske Zalužany o 30% mesačne, s účinnosťou odo dňa zloženia sľubu“. 

 

13./ Určenie zástupcu starostu 

  
Starosta: 

Podľa § 13b (Zastupovanie starostu) zákona o obecnom zriadení  starostu zastupuje zástupca 

starostu, ktorého spravidla na celé funkčné obdobie poverí zastupovaním starosta do 60 dní od 

zloženia sľubu starostu; ak tak neurobí, zástupcu starostu zvolí obecné zastupiteľstvo. 

 - Starosta môže zástupcu starostu kedykoľvek odvolať. Ak starosta odvolá zástupcu starostu, 

poverí zastupovaním ďalšieho poslanca do 60 dní od odvolania zástupcu starostu. 

- Zástupca starostu zastupuje starostu v rozsahu určenom starostom v písomnom poverení. 

-  Ak zanikne mandát starostu pred uplynutím funkčného obdobia, plní úlohy starostu v plnom 

rozsahu zástupca starostu. Zastupovanie sa skončí zložením sľubu novozvoleného starostu. 

Využívam teda svoje právo,  po konzultáciách a dôkladnom zvážení stanovujem za svojho 

zástupcu  poslanca pána Ing. Radovana Vargica. 

 „ OZ berie na vedomie informáciu starostu obce, že poverený zastupovaním starostu  bude 

poslanec OZ p. Ing. Radovan Vargic.“ 

 

14./ Návrh na náhradu platu za nevyčerpanú dovolenku starostu obce  

 

Starosta: 

Na túto problematiku sú rôzne názory, podľa obecného právnika najprv bolo, že: 

http://www.zakonypreludi.sk/zz/1994-253#f5388454
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– je potrebné preplatenie zostatku dovolenky ku koncu funkčného obdobia, ktorá sa 

nesmie preniesť do nového funkčného obdobia (koniec pracovného pomeru) musí byť 

schválený starým OZ. 

– potom, že sa môže preniesť do nového funkčného obdobia  - čo je technicky nemožné 

(soc. poisťovňa - koniec pracovného pomeru). 

Na minulom OZ sme už schvaľovali preplatenie starej dovolenky, bez presnej špecifikácie. 

Vzhľadom k tomu, že názory sa rôznia, zúčastnil som sa školenia u špecialistky na danú 

problematiku. 

Keďže sa uvedené týka mojej osoby a mohlo by ísť o tiež určitý konflikt záujmov, posunul som 

získané materiály našej kontrolórke a poprosil  som ju ako nezávislú osobu, aby pripravila  

návrh vysporiadania mojej dovolenky do OZ. 

Keďže súhlasila, odovzdávam jej slovo. 

Predkladá: Ing. Alena Nociarová, kontrolórka obce 

Návrh: 

na usporiadanie nevyčerpanej dovolenky starostu v súvislosti s ukončením funkčného 

obdobia 2018 – 2022 v zmysle ustanovenia § 2 ods. 2 zákona č. 253/1994 Z. z. O právnom 

postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest, v znení neskorších 

predpisov (ďalej len „zákon“). 

 

Dôvodová správa: Starostovi počas výkonu funkcie patrí dovolenka na zotavenie v zmysle 

Zákonníka práce, podľa ktorého sa primerane určuje rozsah a čerpanie dovolenky. Podľa §116 

ods.3 Zákonníka práce jediná výnimka kedy možno zamestnancovi vyplatiť náhradu mzdy 

za nevyčerpanú dovolenku je skončenie pracovného pomeru. Toto ustanovenie Zákonníka 

práce sa primerane použije aj pri skončení funkčného obdobia starostu a s použitím 

ustanovenia § 2 ods. 2 zákona č. 253/1994 Z. z. v znení neskorších predpisov: 

Náhradu platu za nevyčerpanú dovolenku možno starostovi poskytnúť, len ak nemohol 

vyčerpať dovolenku ani do konca budúceho kalendárneho roku (pri zostatku dovolenky za rok 

2021) a ak o tom rozhodne obecné zastupiteľstvo. 

 

Dôvody nevyčerpanej dovolenky: pracovná vyťaženosť, realizácia komplikovaných 

dotačných projektov, výkon funkcie konateľa OPOS-u.  

 

Záver: 

Vzhľadom na vyššie uvedené odporúčam Obecnému zastupiteľstvu v Hrnčiarskych 

Zalužanoch schváliť vyplatenie náhrady platu za nevyčerpanú dovolenku v rozsahu 32 dní (za 

rok 2021 – 5 dní a za rok 2022 /alikvotna čast za 11 mesiacov/ - 27 dní), s poukázaním na 

ustanovenie § 2 ods. 2 a § 7 ods.1 zákona č. 253/1994 Z. z. V znení neskorších predpisov, 

nakoľko starosta nesmie byť pre výkon svojej funkcie ukrátený na právach ani nárokoch 

vyplývajúcich z pracovného alebo obdobného pomeru. 

 

Starosta: ako starosta obce nemám pracovnú zmluvu a niektoré vec platia zo zákonníka práce. 

Ku kumulácii mojej dovolenky došlo v rokoch 2020 a 2021- koordinátor Ivan Markotán dal 

výpoveď s tým, že sa o pol roka vráti. Zastupoval som ho ¾ roka, nakoniec sa aj tak nevrátil do 

pracovného pomeru. Ďalšia vec- v  OPOS-e došlo ku konfliktu medzi zamestnancami, 

v dôsledku čoho som aj tam musel zastupovať.  
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Ing.A.Nociarová- do budúcna - je potrebné dovolenku si čerpať, dovolenka je určená na 

regeneráciu. Viem že pán starosta pracuje naplno, ale je potrebné dovolenku čerpať, aby 

nedochádzalo k jej kumulovaniu. Ja som len poradný orgán je na vás, aby ste rozhodli o jej 

preplatení. 

 

M.Potocký- ak sa schváli preplatenie napríklad len ½ zostatku dovolenky, čo bude zo zvyškom. 

 

Starosta- prepadne sa. Školiteľka povedala, že sa môže starosta potom súdiť, čo samozrejme 

nechcem. 

 

M.Šatara - na minulom zasadnutí OZ sme mali o preplatení dovolenky rozsiahlu diskusiu 

a dospeli sme k záveru, že to schválime. Ja navrhujem preplatiť dovolenku, ako to navrhla 

kontrolórka. 

 

P.Skýpala- už sa teraz nedá čerpať. 

 

Starosta- nie. 

 

P.Skýpala- som za preplatenie, do budúcna však treba čerpať. 

 

Návrh na uznesenie: 

OZ v súlade s  §2 ods.2  z. č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových pomeroch 

starostov obcí a primátorov miest v z.n.p.  s c h v a ľ u j e  vyplatenie náhrady platu starostovi 

obce Hrnčiarske Zalužany, Ing. Branislavovi Nociarovi  za nevyčerpanú dovolenku: 

-  za rok 2021 v rozsahu 5 dní; 

     -   za rok 2022 v rozsahu 27 dní 

Spolu: 32 dní. 

Hlasovanie:  

Poslanec/hlasovanie Za:    Proti: Zdržal sa:     Neprítomný: 

Marian Chovanec /    

Ing.Andrea Kováčová    / 

Marek Potocký /    

Radovan Séleš    / 

Pavel Skýpala /    

Miroslav Šatara /    

Ing. Radovan Vargic /    

Spolu: 5   2 
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 „OZ v súlade s  §2 ods.2  z. č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových pomeroch 

starostov obcí a primátorov miest v z.n.p.  s c h v a ľ u j e  vyplatenie náhrady platu starostovi 

obce Hrnčiarske Zalužany, Ing. Branislavovi Nociarovi  za nevyčerpanú dovolenku: 

-  za rok 2021 v rozsahu 5 dní; 

     -   za rok 2022 v rozsahu 27 dní 

 Spolu: 32 dní.“ 

 

15./ Diskusia a organizačné veci, rôzne 

 
Starosta:  

Organizačné veci: 

Bolo by vhodné, aby si hlavne  novozvolení poslanci preštudovali aspoň 2 zákony: o 

obecnom zriadení a o majetku obcí. Bude to užitočné vo vašej práci poslanca. Čo sa týka 

rokovacieho poriadku: ten máme ešte veľmi starý myslím, že z roku 2006 a mali by sme ho už 

novelizovať (poprosím p. kontrolórku v budúcom roku).  Ale zatiaľ je platný a z neho len tie 

podstatné veci: 

- ku každému bodu rokovania sa v rozprave môže prihlásiť každý z poslancov – každému  

postupne udelím slovo, len vás poprosím, aby sme nehovorili jeden cez druhého, lebo sa to 

ťažko zachytáva do zápisnice; 

- ak sú prítomní občania môžu sa aj títo zapojiť do rozpravy po predchádzajúcom prihlásení a  

súhlase OZ; 

- ešte minulé OZ schválilo uznesenie, podľa ktorého je každé hlasovanie adresné, teda v 

zápisnici sa objaví kto konkrétne a ako pri jednotlivých bodoch hlasoval; 

- pri vzatí na vedomie by sa malo tiež hlasovať, ale nevidím v tom praktický význam. Kvôli 

plynulosti rokovania, sa prosím, dohodnime tak, že ak niekto nesúhlasí so vzatím nejakej 

správy, informácie na vedomie -  dá nám o tom informáciu spolu s dôvodom, pre ktorý neberie 

niečo na vedomie. Inak to budeme brať ako všeobecný súhlas so schválením takéhoto uznesenia 

o vzatí na vedomie. Môžeme sa takto dohodnúť? 

- minulé OZ schválilo aj súhlas s tým, že rokovania OZ nahrávame kvôli zápisnici na diktafón. 

Každé uznesenie je platné kým nie je zrušené. Ak  by ste s týmto uznesením mali niektorí 

problém, môžeme o jeho prípadnom zrušení hlasovať - v bode rôzne. 

 

Zasadnutia OZ:  majú byť zvolávané minimálne každé 3 mesiace, resp. podľa potreby. Zvyčajne 

je to  cca 5 zasadnutí ročne. Plán termínov OZ nemáme presne stanovený, ale na každom OZ 

vám oznámim kedy predbežne sa bude konať to nasledujúce, ale reálny termín sa môže 

samozrejme podľa potreby meniť. 

 

Dni a termíny: Doteraz bolo tak, že OZ sme mávali v piatok. V letnom období o  zväčša 17.30 

hod.,  v jarnom a jesennom o 17:00 a v zimnom o 16.30 hodine. Chcem sa vás opýtať či vám 

to takto vyhovuje, alebo chcete niečo zmeni? 

 

Podklady: V záujme znižovania byrokracie vás chcem poprosiť, či by bolo možné vám 

pozvánky, podklady posielať mailom. 

 

Poprosím o zapísanie mailových a telefónnych kontaktov do tabuľky pre potreby OcÚ. Ešte 

prosba – pri takto obdržaných  mailoch mi vždy potvrďte ich prijatie, aby som mal istotu, že 

ich máte. 
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Ospravedlnenia: v prípade nemožnosti zúčastniť sa OZ nám prosím dajte čím skôr informáciu 

o tejto skutočnosti. Moje číslo je verejné: 0908903578, resp. volajte na OcÚ 047/5672111. 

 

Ešte jedna otázka, niektorí občania chcú mať aj na poslancov telefónne čísla resp. mailové 

adresy. Môžem ich zverejniť. 

 

Máte ešte nejaké otázky k uvedenému, prípadne nejaké otázky alebo príspevky do diskusie? 

 

P.Skýpala- ku zverejneniu tel.čísel nemám výhradu. Termíny zastupiteľstiev mi  vyhovujú. 

 

M.Chovanec-  k zverejneniu tel.čísla nemám výhradu, zasadnutia v piatok mi vyhovujú. 

 

M.Potocký- stačí zverejniť tel.číslo. 

 

Ing.R.Vargic- piatky my vyhovujú, súhlasím so zverejnením tel.čísla. 

 

16./ Záver 

 
Ja vám chcem poďakovať za  účasť na dnešnom zasadnutí. Termín ďalšieho OZ by mal byť 

14.12.2022. A keďže na ďalšom OZ bude toho veľa, mohli by sme si dať začiatok na 16.30 hod. 

Týmto oficiálne uzatváram dnešné zasadnutie. 

  

Zapísala: Ing.Agáta Krajlíková   

 

 

Overovatelia : 

Miroslav Šatara                                                                    

Marek Potocký 

 

 

                                                                      

 

                                                                                                  Ing.Branislav Nociar 

                                                                                                      starosta obce 
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                      Obec Hrnčiarske Zalužany 
 

 

                Uznesenie č.5/ 2022 (1/2022 -2026) 
 

z ustanovujúceho  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Hrnčiarskych Zalužanoch, ktoré 

sa konalo dňa 25.11.2022 o 17,00 hodine v zasadačke Obecného úradu v Hrnčiarskych 

Zalužanoch 

Obecné zastupiteľstvo : 
A/ Berie na vedomie: 

 

1. Výsledky volieb do orgánov samosprávy obce Hrnčiarske Zalužany. 

2. Vystúpenie novozvoleného starostu obce. 
3. Informáciu starostu obce, že poverený zastupovaním starostu  bude poslanec OZ p. 

Ing.Radovan Vargic. 

        

B/ Schvaľuje : 
 

1. Program zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

 

Dátum: ..................................                       Podpis: ..............................................    

 

2. OZ v súlade s  §2 ods.2  z. č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových pomeroch 

starostov obcí a primátorov miest v z.n.p.  s c h v a ľ u j e  vyplatenie náhrady platu 

starostovi obce Hrnčiarske Zalužany, Ing. Branislavovi Nociarovi  za nevyčerpanú 

dovolenku: 

 za rok 2021 v rozsahu 5 dní; 

za rok 2022 v rozsahu 27 dní 

Spolu: 32 dní. 

 

Dátum: ..................................                       Podpis: ..............................................    

 

        

C/ Konštatuje : 
 

1. Že  novozvolený starosta obce Hrnčiarske Zalužany  Ing. Branislav Nociar, zložil 

zákonom predpísaný sľub starostu obce. 

 

Dátum: ..................................                       Podpis: ..............................................    
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2. Že zvolení poslanci Obecného zastupiteľstva v Hrnčiarskych Zalužanoch: 

1.Marian Chovanec; 

2.Marek Potocký; 

3.Pavel Skýpala; 

4.Miroslav Šatara; 

5.Ing. Radovan Vargic, 

            zložili zákonom predpísaný sľub poslanca obecného zastupiteľstva. 

 

Dátum: ..................................                       Podpis: ..............................................    

 

D/ Poveruje : 
 

1.Poslankyňu  OZ Ing. Andreu Kováčovú  zvolávaním a vedením zasadnutí Obecného 

zastupiteľstva v Hrnčiarskych Zalužanoch v prípadoch podľa § 12 ods. 2 prvá veta, ods. 

3 tretia veta, ods. 5 tretia veta a ods. 6 tretia veta zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov. 

 

      Dátum: ..................................                       Podpis: ..............................................    

 

 

E/ Zriaďuje: 
 

1. Trojčlennú komisiu podľa Čl. 7  Zákona č. 357/2004 Zb. O  ochrane  verejného     

záujmu  pri výkone funkcií verejných funkcionárov, v zložení: 

1.Marian Chovanec  

2.Marek Potocký 

3.Ing.Radovan Vargic. 

 

       Dátum: ..................................                       Podpis: ..............................................    

 

F/ Určuje: 
 

1.OZ súlade s § 11 ods. 4 písm. i) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov, určuje plat starostovi obce Hrnčiarske Zalužany, Ing. Branislavovi 

Nociarovi, v zmysle § 4 ods. 1 zákona  č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení  a platových 

pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov, a to: súčin 

priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve vyčíslenej na základe 

údajov Štatistického úradu Slovenskej republiky za r. 2021 a násobku (podľa § 4 ods. 1) 

1,83 s účinnosťou odo dňa zloženia sľubu. 

OZ schvaľuje  v súlade s §4 ods.2 uvedeného zákona  zvýšenie   platu starostu obce 

Hrnčiarske Zalužany o 30% mesačne, s účinnosťou odo dňa zloženia sľubu. 

 

 

         Dátum: ..................................                       Podpis: ..............................................    

                                                                                                                                                                                                                       

Ing.Branislav Nociar 

                                                                                                      starosta obce 

http://www.zakonypreludi.sk/zz/1994-253#f5388454

